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PROTOKÓŁ NR 36/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 05 września 2019 r. 

 

 

 

W dniu 05 września 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  

rozpoczęło się XXXVI posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 

2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

3. Krzysztof Czarnecki – członek zarządu, 

4. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

5. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście, Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu 

oraz pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie wg. listy obecności stanowiącej załącznik                  

nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXXVI posiedzenie Zarządu stwierdzając, 

iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 5 członków Zarządu.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w sprawie funkcjonowania hali sportowo-widowiskowej 

oraz Młodzieżowego Domu Kultury, 

2)  podjęcie uchwały w sprawie zakończenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 

Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance, 

3) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Młodzieżowego 

Domu Kultury w Trzciance i powierzenia stanowiska – spotkanie z dyrektorem, 

4) projekt porozumienia w sprawie współfinansowania kosztów zatrudnienia Prezesa ZNP  

w Trzciance. 

2. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) zapytanie Burmistrza Trzcianki o możliwość wykorzystania działki, na której funkcjonuje 

Dom Pomocy Społecznej Trzcianka, 

2) wniosek Stowarzyszenia Empatia w Trzciance o przedłużenia na okres 10 lat dzierżawy 

pomieszczeń od Domu Pomocy Społecznej w Gębicach – spotkanie z dyrektorem DPS  

i kierownikiem WTZ w tej sprawie, 

3) powrót do prośby Uniwersytetu Trzeciego Wieku w  Trzciance o nieodpłatne udostępnienie 

sal w MDK na zajęcia edukacyjne członków UTW, 

4) prośba Pani A. G. o wyrażenie zgody na dzierżawę i remont dodatkowego pomieszczenia  

w budynku przy ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

5) prośba dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance o wyrażenie opinii                            

w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczeń w szkole na gabinet pielęgniarski.  

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1)  wyrażenia opinii w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 

powiatowych odcinków dróg znajdujących się na terenie powiatu chodzieskiego, 

2) wyrażenia opinii w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 

powiatowych odcinków dróg znajdujących się na terenie powiatu obornickiego.  

4. Sprawy różne. 
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Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

 Zarząd przystąpił do rozpatrzenia spraw z zakresu edukacji: 

1) spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w sprawie funkcjonowania hali sportowo-widowiskowej 

oraz Młodzieżowego Domu Kultury, 

  Zarząd spotkał się z Burmistrzem Trzcianki w sprawie dalszego funkcjonowania Hali 

Sportowo-Widowiskowej w Trzciance. W związku z tym, iż dotychczasowe porozumienie na 

administrowanie Halą wygasło z dniem 31 sierpnia 2019 r. koniecznym jest zawarcie nowego 

porozumienia lub zawarcie anexu, do porozumienia zawartego wcześniej. Rozmowy na temat 

funkcjonowania Hali, której administratorem jest Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance działający 

w imieniu powiatu trwają od kilku miesięcy, każda ze stron proponowała swoje rozwiązania już 

wcześniej. Natomiast w dniu dzisiejszym dyskusja obu stron toczyła się w zakresie zmiany stawki jej 

wynajmu, w której uwzględniono by rzeczywiste koszty funkcjonowania, proporcji podziału godzin 

pomiędzy oba samorządy, godzin otwarcia hali i czasu, w którym mogłaby ona realizować godziny 

komercyjne oraz możliwości i warunków nieodpłatnego udostępniania dla podmiotów ubiegających 

się o to. Ustalono, że od września br. stawka godziny najmu wynajmu hali wzrośnie ze 120 zł do 130 

zł/godz., porozumienie na administrowanie halą przedłużone zostanie do końca 2019 roku, a z nowym 

rokiem wypracowane zostaną szczegółowe zasady nieodpłatnego jej udostepnienia oraz pokrywania 

przez podmiot zwalniający, kosztów tego zwolnienia.  

Materiały dotyczące godzin pracy hali i jej finansowania w, formie projektu, stanowią załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu i będą podstawą do dyskusji przy opracowywaniu nowych zasad działalności 

hali na rok 2020.  

2) podjęcie uchwały w sprawie zakończenia powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 

Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zakończenia powierzenia pełnienia 

obowiązków dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. 

  Zarząd Powiatu Uchwałą Nr 30/2019 z dnia 14 lutego 2019r. powierzył pełnienie obowiązków 

dyrektora Pani Anicie Klimczak wicedyrektorowi Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance na 

okres od 19 lutego 2019 r. do czasu powierzenia stanowiska dyrektora, nie dłużej jednak niż do 15 

grudnia 2019 r. tj. na czas nieprzekraczający 10 miesięcy. Uznano, iż będzie to czas właściwy na 

podjęcie decyzji o dalszej sytuacji Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance a przede wszystkim 

działań związanych z wyborem dyrektora w drodze konkursu. 

  Zarząd Powiatu podjął w ostatnim okresie istotne decyzje związane  

z finansowaniem jednostki, a co za tym idzie wdrożeniem stosownych zmian organizacyjnych. Zatem 

uznano, iż koniecznym jest wyłonienie dyrektora, który będzie te wszystkie działania wdrażał w życie. 

W tym celu w miesiącu sierpniu został ogłoszony konkurs na stanowisko dyrektora Młodzieżowego 

Domu Kultury w Trzciance, w wyniku którego wyłoniono kandydata na to stanowisko.  

Ponadto stan zdrowia osoby pełniącej aktualnie obowiązki dyrektora jednostki związany                                     

z zaawansowaną ciążą powoduje, że będzie ona już w najbliższym czasie wyłączona                                         

z funkcjonowania zawodowego.  

  Zatem, Zarząd Powiatu podjął decyzję o ustaniu powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora 

MDK  w Trzciance przez Panią Anitę Klimczak z dniem 11 września 2019r. a jednocześnie z dniem  

tym zostaną powierzone obowiązki dyrektora osobie wyłonionej w drodze konkursu. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 112/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 4 do 

niniejszego protokołu. 
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3) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Młodzieżowego 

Domu Kultury w Trzciance i powierzenia stanowiska – spotkanie z dyrektorem, 

  Zarząd Powiatu przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance i powierzenia stanowiska. 

 Naczelnik Wydziału Edukacji przypomniał, że w odpowiedzi na ogłoszony w dniu                                 

01 sierpnia 2019 r. przez Zarząd Powiatu konkurs na stanowisko dyrektora Młodzieżowego Domu 

Kultury w Trzciance wpłynęły trzy oferty. W dniu 28 sierpnia 2019 r. został przeprowadzony konkurs. 

Komisja konkursowa wyłoniła w głosowaniu tajnym kandydata na stanowisko dyrektora 

Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance – Panią Marzenę Felsmann.  

 Zgodnie z zapisami Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 11 sierpnia 2017 r.                   

w sprawie regulaminu konkursu na stanowisko dyrektora publicznego przedszkola, publicznej szkoły 

podstawowej, publicznej szkoły ponadpodstawowej lub publicznej placówki oraz trybu pracy komisji 

konkursowej organ prowadzący placówkę zatwierdza konkurs, stąd dzisiaj proponowana uchwała.  

W myśl zapisów ustawy - Prawo oświatowe dyrektorowi szkoły lub placówki powierza się  

stanowisko na 5 lat szkolnych, w tym przypadku tj. od 12 września 2019 r. do 11 września 2024 r. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 5 członków Zarządu: 

- 5 głosów za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 113/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu. 

 Po podjęciu uchwały na salę poproszona została Pani Marzena Felsmann, której powołanie na 

stanowisko dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance wręczył Starosta Feliks Łaszcz 

życząc powodzenia i wyrażając nadzieję na znalezienie wspólnego rozwiązania dla, budzących 

ostatnio wiele kontrowersji, finansowych kwestii, związanych z funkcjonowaniem tej powiatowej 

placówki. Członkowie Zarządu Powiatu wysłuchali również krótkiego wystąpienia nowej Pani  

dyrektor, po czym każdy z nich złożył  Jej życzenia powodzenia na nowym stanowisku. 

 Ustalono wysokość dodatku motywacyjnego i funkcyjnego dla nowo powołanej Pani dyrektor  

Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. Dodatek motywacyjny ustalono w wysokości 20% 

wynagrodzenia zasadniczego nauczyciela dyplomowanego, dodatek funkcyjny w wysokości 30%. 

 

4) projekt porozumienia w sprawie współfinansowania kosztów zatrudnienia Prezesa ZNP  

w Trzciance, 

  Zarząd zapoznał się z treścią projektu ( zał. nr 6 ) porozumienia pomiędzy Gminą Trzcianka                    

a Powiatem Czarnkowsko-Trzcianeckim w sprawie współfinansowania kosztów zatrudnienia Prezesa 

Zarządu Oddziału Związku Nauczycielstwa Polskiego w Trzciance oraz kosztów pomieszczenia                         

i urządzeń technicznych. Porozumienie powinno zostać zawarte na okres 5 lat, tak długo jak trwa 

kadencja pełnienia funkcji Prezesa Oddziału Związku ZNP, tzn. na okres od 1 września 2019 r.                      

do 31 sierpnia 2024 r. Strony porozumienia zobowiązują się uczestniczyć w kosztach otrzymania 

pełnego etatu nauczyciela dyplomowanego, zatrudnionego w Szkole Podstawowej Nr 2                    

im. Wł. Broniewskiego w Trzciance, zwolnionego z obowiązku świadczenia pracy do pełnienia 

funkcji Prezesa OZNP, który reprezentuje zarówno członków ZNP zatrudnionych w jednostkach 

oświatowych i placówkach prowadzonych przez Gminę Trzcianka jak i Powiat Czarnkowsko-

Trzcianecki oraz pomieszczenia Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance. Porozumienie określa 

finansowanie kosztów wynagrodzenia nauczyciela, o którym wyżej mowa oraz utrzymania 

pomieszczenia i urządzeń technicznych niezbędnych do wykonywania działalności związkowej. 

Finansowanie na ten moment odbywać się będzie w następujących proporcjach:   

- 75,90% Gmina Trzcianka – 164 czynnych zawodowo członków Związku, 

- 24,10% Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki – 52 czynnych zawodowo członków Związku.  

Udział procentowy stron w finansowaniu porozumienia, będzie ulegała zmianie wraz ze zmianą liczby 

czynnych zawodowo członków związku ze szkół i placówek podległych poszczególnym samorządom.  
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Porozumienie określa również roczny koszt realizacji porozumienia oraz koszt realizacji porozumienia 

w roku 2019. Ta sprawa wymaga doprecyzowania z samorządem Gminy Trzcianka, do czego Zarząd 

zobowiązał naczelnika Wydziału Edukacji. Po doprecyzowaniu kosztów porozumienie zostanie 

podpisane.  

Posiedzenie opuścił Pan Krzysztof Czarnecki. Od tego momentu w posiedzeniu uczestniczy                           

4 członków Zarządu.  

Ad.2 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) zapytanie Burmistrza Trzcianki o możliwość wykorzystania działki, na której funkcjonuje Dom 

Pomocy Społecznej Trzcianka, 

  Zarząd zapoznał się z zapytaniem ( zał. nr 7 ) Burmistrza Trzcianki o możliwość 

wykorzystania działki nr 500 położonej na terenie miasta Trzcianki, na której funkcjonuje obecnie 

Dom Pomocy Społecznej, na cele budowlane związane z potencjalną możliwością wybudowania                               

i uruchomienia Środowiskowego Domu Samopomocy. Wobec faktu, ze na terenie działki ww. ( na 

zapleczu DPS ) jest bardzo duża, wolna powierzchnia, również zadania prowadzone z zakresu pomocy 

społecznej przez DPS jak i ŚDS są zbieżne, a obowiązujący miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego warunkuje realizację takiego zadania, to wskazane miejsce wydaje się być 

optymalnym dla realizacji ww. inwestycji.  Budynek miałby zajmować ok. 200-300 m2, a tereny 

wokół mogłyby być  z powodzeniem wykorzystywane wspólnie. Zdaniem Burmistrza, w przyszłości 

obie instytucje miałby możliwość pozyskiwania dodatkowych finansów na ich adaptację i rozwój. 

Burmistrz prosił o ustosunkowanie się do powyższej propozycji w miarę możliwości w krótkim 

terminie, ze względu na konieczność opracowania projektu technicznego ewentualnej inwestycji 

jeszcze w tym roku kalendarzowym, by móc ją realizować w 2020 roku. Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Trzciance nie widzi przeszkód aby na tej działce powstał Środowiskowy Dom 

Samopomocy, jednak z uwagi, że grunt stanowi własność Powiatu Czarnkowsko-Trzciancekiego, stąd 

decyzja należy do właściciela gruntu.  

  Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśnił jak sprawa 

wygląda od strony technicznej. Otóż, działka potrzebna pod budowę powinna zostać wydzielona, 

należy dokonać podziału geodezyjnego, dalej na tej wydzielonej części wygasić prawo trwałego 

zarządu Domu Pomocy Społecznej. Następnie wydzieloną działkę będzie można przekazać na rzecz 

Gminy Trzcianka, decyzja o przekazaniu i formie przekazania, czy ma to być odpłatnie, czy 

nieodpłatnie, należeć będzie do Rady Powiatu. Zasadnym byłoby również aby Gmina Trzcianka 

poniosła koszty podziału działki. Koniecznym również byłoby w tym przypadku ustalenie służebności 

na gruncie będącym w trwałym zarządzie DPS-u, tzn.  należałoby umożliwić dojazd do tej 

wydzielonej działki przez grunt DPS, bo nie będzie do niej bezpośredniego dojazdu.  

  Starosta, w związku z tym, iż sprawy związane z podziałem gruntu zajmą trochę czasu, 

zapytał jak na dzisiaj można tą sprawę załatwić, aby Gmina Trzcianka mogła jak najszybciej 

przystąpić do prac związanych z powstaniem ŚDS, aby mieć tytuł prawny do opracowania projektu na 

nie swoim gruncie? 

  Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu odpowiedział, że 

Zarząd Powiatu może wydać oświadczenie, że wyraża zgodę na dysponowanie gruntem, podając jego 

oznaczenie, powierzchnię i położenie, na cele projektowe. Wówczas Gmina Trzcianka będzie mogła 

rozpocząć prace projektowe, jednak Burmistrz powinien wystąpić w oficjalnym wnioskiem o wydanie 

oświadczenia.    

  W związku z powyższym Zarząd do sprawy powróci, gdy Burmistrz Trzciniaki wystąpi                                

z wnioskiem w tej sprawie.  

2) wniosek Stowarzyszenia Empatia w Trzciance o przedłużenia na okres 10 lat dzierżawy 

pomieszczeń od Domu Pomocy Społecznej w Gębicach – spotkanie z dyrektorem DPS  

i kierownikiem WTZ w tej sprawie, 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem Domu Pomocy Społecznej w Gębicach, kierownikiem 

Warsztatów Terapii Zajęciowej w Gębicach oraz prezesem Stowarzyszenia na Rzecz Osób 

Psychicznie Chorych i Niepełnosprawnych Intelektualnie „EMPATIA” w Trzciance prowadzącym 

WTZ-y.   
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  Spotkane wywołane zostało w związku z tym, iż Stowarzyszenie wystąpiło do Zarządu 

Powiatu z prośbą ( zał. nr 8 ) o przedłużenie na okres 10 lat umowy dzierżawy, pomieszczeń                            

w budynku rehabilitacji i budynku rehabilitacji II, będących w trwałym zarządzie Domu Pomocy 

Społecznej  w Gębicach. Obecnie obowiązuje umowa dzierżawy zawarta w lutym 2011 roku, na okres 

od 28 lutego 2011 r. do 31 grudnia 2020 roku. Od stycznia 2019 roku sytuacja lokalowa WTZ uległa 

znacznemu pogorszeniu. Powodem zaistniałej sytuacji jest ograniczenie możliwości prowadzenia 

zajęć terapeutyczno-rehabilitacyjno-szkoleniowych w użyczanej nieodpłatnie przez DPS tzw. sali 

kominkowej. Aby poprawić warunki funkcjonowania, w porozumieniu z dyrektorem DPS                    

i po uzyskaniu zgody Zarządu Powiatu, WTZ – y chciałby przeprowadzić zmianę użytkowania 

zajmowanych pomieszczeń na I piętrze ( biuro księgowości z pracownią plastyczną i utworzenie 

pomieszczenia dla psychologa ) oraz wykonanie prac adaptacyjno-remontowych holu i tarasu. 

Pozyskane dodatkowe pomieszczenie, służyłoby jako stołówka-świetlica oraz miejsce prowadzenia 

zajęć grupowych z psychologiem i doradcą zawodowym.  

  W odpowiedzi ( zał. nr 9 ) na powyższe dyrektor DPS-u poinformowała Zarząd Powiatu,                 

iż WTZ – y dzierżawią pomieszczenia w najnowszym budynku DPS i mają łączną powierzchnię 

327,70 m2. Miesięczny czynsz uiszczany przez WTZ wynosi w 2019 roku 1078,00 zł. W DPS             

w Gębicach mieszkają 63 osoby niepełnosprawne intelektualnie. Średnia miesięczna odpłatność za 

jednego mieszkańca wynosi w 2019 roku 3750,00 zł. W obecnej sytuacji DPS nie ma już żadnych 

możliwości rozwoju; wszystkie wolne pomieszczenia zaadaptowano na pomieszczenia mieszkalne                

w 2016 roku podczas zwiększania liczby miejsc. Obecnie dysponują tylko dwoma pomieszczeniami 

terapeutycznymi, co przy takiej ilości mieszkańców jest niewystarczające. Brakuje pomieszczenia do 

terapii osób głęboko upośledzonych  ( 26 osób ), dla których zajęcia prowadzone są w salach 

dziennego pobytu. Nie dysponują też pomieszczeniem do terapii indywidualnej ani pomieszczeniem 

do pracy psychologa. Nie ma też odpowiednich pomieszczeń magazynowych oraz lokalu na 

powiększające się archiwum. Pozyskanie pomieszczeń dzierżawionych WTZ pozwoliłoby na 

stworzenie odpowiednich i komfortowych warunków do prowadzenia zajęć terapeutycznych oraz na 

stworzenie dodatkowych miejsc mieszkalnych i zwiększenie liczby mieszkańców, a co za tym idzie na 

znaczące zwiększenie dochodów Domu. Pani dyrektor odniosła się również do użyczanej WTZ-om 

sali kominkowej. Ta sala nigdy nie stanowiła przedmiotu dzierżawy WTZ, które przez cały okres 

obowiązywania umów korzystały z niej nieodpłatnie, natomiast DPS korzystał z niej sporadycznie, 

kilka razy w roku. Zwiększenie liczby mieszkańców, ich ciągła rotacja oraz przyjęcia młodych osób 

zmusiły DPS do zmodyfikowania oferty terapeutycznej i w konsekwencji przeniesienia części zajęć 

terapeutycznych w tej sali kominkowej. Pani dyrektor podkreśliła, że pomieszczenia dzierżawione 

WTZ służyłby wykonywaniu statutowej dzielności DPS w Gębicach oraz umożliwiłby podniesienie 

standardu pracy i usług świadczonych przez Dom.  

  Po zapoznaniu się z tematem wywiązała się krótka dyskusja, w której m.in. członkowie 

Zarządu zgodnie stwierdzili, że rzeczywiście Dom Pomocy Społecznej nie ma warunków do dalszego 

rozwoju, do zwiększenia stanu osobowego pensjonariuszy, co przełożyłoby się na zwiększenie 

budżetu placówki. Z drugiej strony również należy zrozumieć WTZ-y, które proszą o przedłużenie 

dzierżawy o kolejne 10 lat, gdyż nie mają możliwości aby się przenieść. Powiat w swoich zasobach 

lokalowych nie ma wolnych pomieszczeń, nie ma też środków, aby szukać lokalizacji w innych 

zasobach, aby im pomóc. W związku z tym na dzień dzisiejszy pozostaje dojść do porozumienia, ale 

nie może to odbywać się kosztem ograniczania działalności Domu Pomocy. Pani dyrektor DPS biorąc 

pod uwagę dotychczasową współpracę z WTZ, gotowa jest zgodzić się z tym, aby WTZ-y nadal 

dzierżawiły pomieszczenia, ale dotychczasowa umowa dzierżawy musiałby zostać nieco zmieniona. 

WTZ-y musiałby mieć osobny dojazd do budynku. Konieczna jest partycypacja w kosztach 

utrzymania kotłowni oraz rozliczenie kosztów centralnego ogrzewania. W celu dokładnego pomiaru 

należałoby zakupić 2 liczniki, koszt 1 to ok. 15 tys. zł. W tym momencie Zarząd stwierdził, iż być 

może uda się wyliczyć koszt ogrzewania, może mniej dokładnie, jednak żeby nie ponosić kosztów 

zakupu liczników, bo kwota 30 tys. zł jest kwotą znaczącą, która można spożytkować w inny sposób. 

Kierownik WTZ dodała, że o oddzielny wjazd stara się już od dłuższego czasu, zwraca się do różnych 

instytucji o pomoc w utwardzeniu drogi, wiosną w roku 2020 roku myślą o postawieniu bramy                

i ogrodzenia, wcześniej jednak chcą zabudować taras i wykonać prace adaptacyjno-remontowe holu                 

i tarasu. Aby jednak mogli cokolwiek robić, muszą mieć na to zgodę i tu kierownik WTZ ma nadzieje, 

że tak będzie, gdyż do tej pory współpraca z DPS dobrze się układa. Potrzebna jest im zgoda na 

przedłużenie umowy na kolejne lata, również  ze względu  na to, żeby Stowarzyszenie mogło ubiegać 

się o dodatkowe środki na działalność WTZ. Prezes Stowarzyszenia wyjaśniła, że co prawda umowa 
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na dzierżawę pomieszczeń wygasa dopiero 31 grudnia 2020 roku, to o jej przedłużenie o kolejne 10 lat 

zwrócili się już teraz, gdyż chcą przeprowadzić prace remontowo-adaptacyjne, wnioskować o środki 

zewnętrzne, stąd też chcą mieć pewność, że WTZ nadal będą funkcjonować w pomieszczeniach DPS. 

   Zarząd wyraził zgodę na przedłużenie umowy dzierżawy pomieszczeń, w którym obecnie 

funkcjonują Warsztaty Terapii Zajęciowej w Gębicach, na rzecz Stowarzyszenia na Rzecz Osób 

Psychicznie Chorych i Niepełnosprawnych Intelektualnie „EMPATIA” w Trzciance  na kolejne 10 lat, 

od 1 stycznia 2021 roku, ale na warunkach określonych przez dyrektora Domu Pomocy Społecznej.  

3) powrót do prośby Uniwersytetu Trzeciego Wieku w  Trzciance o nieodpłatne udostępnienie sal 

w MDK na zajęcia edukacyjne członków UTW, 

  Zarząd powrócił do prośby ( zał. nr 10 ) Zarządu Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Trzciance                  

o nieodpłatny wynajem sal w Młodzieżowym Domu Kultury w Trzciance na zajęcia edukacyjne: 

rękodzieło artystyczne, sekcja wokalna, sekcja fotograficzna, w roku akademickim 2019/2020. Sprawa 

analizowana była na poprzednim posiedzeniu, wówczas Zarząd nie podjął decyzji, co do sposobu 

rozpatrzenia wniosku, postanawiając zwrócić się  do wnioskodawcy z zapytaniem, kto prowadzi 

zajęcia edukacyjne dla uczestników Uniwersytetu Trzeciego Wieku, czy są to instruktorzy MDK, czy 

inne osoby, nie związane z tą placówką.   

  W dniu dzisiejszym pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu 

wyjaśniła, że zwróciła się do dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance z zapytaniem, czy 

instruktorzy MDK prowadzą zajęcia edukacyjne dla uczestników UTW. Okazało się, że instruktorzy 

MDK nie prowadza zajęć dla UTW, Stowarzyszenie prowadzi zajęcia we własnym zakresie. Zajęcia 

prowadzone są 8 godzin w tygodniu. Pracownik Wydziału dodała, że UTW dzierżawi pomieszczenie 

biurowe w Zespole Szkół w Trzciance na cele statutowe i ponosi odpłatność 30% stawki czynszu. 

  W zawiązku z powyższym, również w tym przypadku,  Zarząd wyraził zgodę na 

udostepnienie sal w Młodzieżowym Domu Kultury w Trzciance na rzecz Uniwersytetu Trzeciego 

Wieku za odpłatnością 30% stawki czynszu, do końca 2019 roku.  

4) prośba Pani A. G. o wyrażenie zgody na dzierżawę i remont dodatkowego pomieszczenia  

w budynku przy ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

  Zarząd zapoznał się z prośbą ( zał. nr 11 ) Pani A.G. o wyrażenie zgody na dzierżawę                    

i remont dodatkowego pomieszczenia w budynku przy ul. Wojska Polskiego 73 w Krzyżu Wlkp.  

  Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, że chodzi 

tutaj o pomieszczenie o pow. 22,50 m2, usytuowane na parterze budynku i sąsiaduje z pomieszczeniem 

kuchni ze sprzętem oraz dwoma innymi pomieszczeniami pomocniczymi, w których działalność 

gastronomiczną prowadzi wnioskodawczyni. Umowa na dzierżawę tych pomieszczeń kuchennych 

zawarta jest do 10 grudnia 2021 roku. Stąd jeżeli Zarząd wyrazi zgodę na wydzierżawienie 

dodatkowego pomieszczenia, wówczas również ta umowa powinna zostać zawarta do 10 grudnia             

2021 r. 

  Zarząd postanowił przeznaczyć do wydzierżawienia pomieszczenie, o którym mowa wyżej na 

okres od 1 października 2019 r. do 10 grudnia 2021 roku, podejmując w tym zakresie stosowną 

uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 114/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

5) prośba dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance o wyrażenie opinii                            

w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczeń w szkole na gabinet pielęgniarski, 

  Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 13 ) dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych                           

w Trzciance o wyrażenie opinii w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczenia znajdującego się                    

w budynku szkoły o pow. 15,48 m2 na gabinet pielęgniarski, w którym udzielane będą świadczenia                        
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w zakresie higieny szkolnej oraz ochrony i promowania zdrowia na okres od 02.09.2019 r. do 

31.08.2020 r. Ogólny koszt wynajmu powinien wynosić minimum 240 zł brutto miesięcznie. 

  Zarząd wyraził pozytywną opinię w sprawie bezpłatnego użyczenia pomieszczenia na 

świadczenie usług w zakresie higieny szkolnej oraz ochrony i promowania zdrowia na rok szkolny 

2019/2020. 

Ad.3 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwał w sprawie: 

1)  wyrażenia opinii w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 

powiatowych odcinków dróg znajdujących się na terenie powiatu chodzieskiego, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia 

kategorii dróg powiatowych odcinków dróg znajdujących się na terenie Powiatu Chodzieskiego. 

Projekt uchwały dotyczy odcinków dróg powiatowych:  

1) nr 1501P o przebiegu od drogi krajowej nr 11 w m. Podanin do drogi wojewódzkiej nr 193                 

w m. Pietronki; 

2) nr 1502P o przebiegu od drogi krajowej nr 11 do drogi powiatowej nr 1501P w m. Podanin. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 115/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do 

niniejszego protokołu. 

2) wyrażenia opinii w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 

powiatowych odcinków dróg znajdujących się na terenie powiatu obornickiego,  

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia 

kategorii dróg powiatowych odcinków dróg znajdujących się na terenie Powiatu Obornickiego. 

Projekt uchwały pozbawienia kategorii drogi powiatowej drogi nr powiatowej drogi nr 2041P 

Chlebowo – Lipa, o długości 5,112 km, zlokalizowanej na działkach: 14/2, 16/2, 23, 24/2, 406, 423                      

w obrębie geodezyjnym Lipa, 703 w obrębie geodezyjnym Ludomy oraz 91/1 w obrębie geodezyjnym 

Ludomicko. 

Przystąpiono do głosowania.  

W obecności 4 członków Zarządu: 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących.  

W związku z powyższym Uchwała Nr 116/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 15 do 

niniejszego protokołu. 

Ad.4 

Sprawy różne: 

Spraw różnych nie poruszano. 

 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 05 września                    

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 12 września                       

2019 r. 
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Dotyczy Protokołu 36/2019 z dnia 05.09.2019r. 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                   Feliks Łaszcz ................................................                                                                                     

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                     Krzysztof Czarnecki ..………………………. 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                  Jan Pertek ………………………………. 

 

 

 

  

 


